
PROTOKÓŁ 
wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Gminy 
odbytego w dniu 22 łipca 2014 r.

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak przywitał zebranych radnych, Wójta Gminy, 
Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy. Następnie zgłosił swoją kandydaturę na prowadzącego wspólne 
obrady. Ponieważ innych kandydatów nie było, w wyniku głosowania Przewodniczący Rady został 
jednogłośnie wybrany jako prowadzący wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy, 
Poinformował, że na stan 15 radnych, obecnych jest 11. Następnie zaproponował, aby do przesłanego 
porządku posiedzenia wprowadzić zmianę, polegającą na zmianie tytułu uchwały z pkt 1 ppkt 4. 
Wobec braku propozycji innych zmian, Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
posiedzenia, który w wyniku głosowania został jednogłośnie przyjęty i przedstawia się następująco:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
1) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe na 

lata 2014-2018
2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Skąpe na rok 2014r.,
3) wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny na rzecz Gminy Skąpe nieruchomości 

stanowiących własność osoby prawnej,
4) zorganizowania wspólnej obsługi finansowej placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Skąpe.
2. Sprawy różne.

Ad. 1
1) Skarbnik Gminy Jarosław Wisz omówił treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe na lata 2013 - 2018. 
Wyjaśnił, że uchwała ta jest pochodną zmian wprowadzonych w uchwale zmieniającej budżet. 
W wyniku głosowań wszystkie komisje jednogłośnie pozytywnie przyjęły projekt w w. uchwały 
(opinie w załączeniu).

2) Skarbnik Gminy Jarosław Wisz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Skąpe na rok 2014.

I. Dochody bieżące:
1) W dziale 010 rozdział 01041 § 2468 (zakup komputerów do sali wiejskiej w Ciborzu i Podlej 

Górze) zmniejsza się dochody o kwotę 3.837,00 zł,
2) W dziale 700 rozdział 70005 § 0470 zwiększa się dochody o kwotę 247,00 zł (użytkowanie 

wieczyste)
3) W dziale 750 rozdział 75023 § 0970 zwiększa się dochody o kwotę 31.647,00 zł (zwrot 

podatku VAT),
4) W dziale 900 rozdział 90001 § 0920 (odsetki od nie terminowych wpłat) zwiększa się 

dochody o kwotę 124,00 zł.
1. Wydatki bieżące:
1) W dziale 010 rozdział 01095 § 4210 (sołectwo Pałek) zwiększa się wydatki o kwotę 700,00 

zł.
2) W dziale 758 rozdział 75818 § 4810 zmniejsza się rezerwę o kwotę 16.400,00 zł,
3) W dziale 852 rozdział 85219 § 4170 przenosi się kwotę 3.400,00 zł z § 4170 do § 4410,
4) w dziale 921 rozdział 92109 § 4218 i § 4219 (zakup komputerów do świetlicy w Ciborzu

i Podłej Górze) zmniejsza się wydatki o kwotę 6.163,00 zł.
5) W dziale 926 rozdział 92605 zwiększa się wydatki o kwotę 5.000,00 zł.

W wyniku głosowań wszystkie komisje jednogłośnie pozytywnie przyjęły projekt w w. uchwały 
(opinie w załączeniu).

3) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie w formie darowizny na rzecz Gminy Skąpe nieruchomości stanowiących własność 
osoby prawnej. Wyjaśniła, że projekt dotyczy terenu koło bloków w miejscowości Radoszyn, 
jedna z działek stanowi drogę dojazdową, natomiast na drugiej zlokalizowany jest plac zabaw.



Wójt Zbigniew Woch zabierając głos stwierdził, że faktycznie Spółdzielnia Mieszkaniowo- 
Eksploatacyjna chce przekazać te grunty gminie. Roczny podatek za te nieruchomości wynosi ok. 
4000 zł. W kontekście konfliktu mieszkańców ze spółdzielnią o kotłownię, być może jest to 
dobry moment do dyskusji i wypracowania kompromisu.
Radny Andrzej Kałużny zwrócił uwagę, że jego wspólnota z Ołoboku przejęła grunt od 
spółdzielni i sama płaci za niego podatek, a chętnie też przekazaliby go gminie.
Wójt dodał, że w przypadku działki stanowiącej drogę dojazdową to sytuacja jest inna i gmina 
powinna przejąć tę nieruchomość. Co do placu usytuowanego za blokiem ma pewne wątpliwości, 
tym bardziej że przed blokiem powstaje plac zabaw. Jeszcze raz podkreślił, że spotkanie z 
mieszkańcami i rozmowa na temat systemu grzewczego, w tym momencie są jak najbardziej 
zasadne.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały. W wyniku głosowań 
wszystkie komisje jednogłośnie negatywnie zaopiniowały projekt (opinie w załączeniu).

4) Sekretarz Gminy Alicja Hoppen-Anyszko omówiła projekt uchwały w sprawie zorganizowania 
wspólnej obsługi finansowej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Skąpe. 
Wyjaśniła, ze około 10 lat temu po kontroli RIO nakazano wydzielić księgowości szkół i każdy 
z dyrektorów samodzielnie odpowiadał za gospodarkę finansową. Dyrektorzy szkół podpisali ze 
sobą porozumienie, głównym pracodawcą księgowej został dyrektor gimnazjum, ale księgowa 
w dalszym ciągu swoje biuro miała w budynku urzędu. Ostatnia kontrola RIO nakazała 
uaktualnienie porozumień między dyrektorami szkół. Okazało się, że przepisy w tym zakresie się 
zmieniły i urząd gminy może prowadzić gospodarkę finansową szkół, ale wymaga to podjęcia 
przez Radę Gminy stosownej uchwały. Dla księgowej będzie to sytuacja bardziej korzystna, 
ponieważ będzie z pracodawcą w jednym budynku.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały. W wyniku głosowań 
wszystkie komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt (opinie w załączeniu).

Ad. 2
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Mirosław Olczak zamknął 

wspólne obrady stałych Komisji Rady Gminy Skąpe.

Przewodniczący Rady

Mirosław Olczak

Protokołowała: Ilona Żalisz / / /


